
Interpellation 

Till ansvarigt kommunalråd Jörgen Edsvik  

Angående stöd till Bostadsrättsföreningen i Engesbergför för en trygghetsvärd/värdinna  

Ett trygghetsboende är ett komplement för  pensionärer som inte är behöver en plats på ett 
äldreboenden men kan behöva  ett visst stöd och hjälp i vardagen.  

Villkoren för att få kalla sig ett trygghetsboende är reglerat i lagstiftningen och i Boverkets 
regleringsbrev. Det är endas ett boende i hyresrätt som fyller kraven för att få kalla sig ett 
trygghetsboende. Det framgår också av det direktiv som Gävle kommun har som grund för att ge stöd 
till en trygghetsvärd/värdinna. Beslutet gäller minst i åtta år. 

Kommunstyrelsen i har beslutat om att ge bostadsrättsföreningen i Engesberg 380 000 kr/år, ca 3 
miljoner kr, för att anställa en trygghetsvärd/värdinna. 

Pengarna som anslås kommer från de sk bostadssociala medel som kommunen beslutat att AB 
Gavlegårdarna årligen ska dela ut till kommunen. Beslutet fattas årligen och AB Gavlegårdarna får ge 
sitt samtycket om att  det är möjligt utifrån bolaget ekonomiska förutsättningar. 

Med anledning av ovanstående, så ställer jag följande frågor 

1. På vilken grund anses bostadsrättsföreningen i Engesberg kallas för ett trygghetsboende? 
 

2. Hur kan kommunstyrelsen utlova ett 8-årigt stöd, när pengarna tas av anslaget för de sk 
bostadsociala medlen, där beslut om fördelning gäller ett år i taget? 
 

3. Är det lämpligt att de bostadspolitiska medlen används för ett projekt där det krävs att 
den som få ta del av medlen först måste köpa en bostadsrätt som kostar 2-3 miljoner kr?  
 
För  Vänsterpartiet   Owe Hellberg 


